
Jak jsme vlastně začali s kurýrní službou?

Jednoho krásného dne jsme si řekli, že budeme kurýři a budeme pomáhat lidem a firmám 
doručovat jejich zásilky vždy bezpečně a včas. Oslovili jsme pár společností, začali naše kurýrní 
služby inzerovat a nejednou se na nás nahrnulo tolik práce, že jsme museli do věci vtáhnout naše 
rodiny, kamarády a sousedy a zásilky jsme jako kurýři rozváželi autobusy, Metrem, tramvajemi a 
třeba i na kolech a koloběžkách a nevěděli jsme co dřív. Kurýrem po Praze se znás stal každý a 
náš kurýr expres byl tak vytížený, že ...

Byla by to krásná pohádka, ale byla by směšná a nepravdivá, neboť kurýrem se ze dne na den 
nestanete a dobrou kurýrní službou, či kvalitním expres kurýrem už vůbec ne. Být dobrou 
kurýrní službou znamená se postupně vyvíjet, učit se, zlepšovat a především vědět, že práce kterou
jako kurýři děláme je důležitá a je osobní ctí každého kurýra převzatou zásilku vždy bezpečně a 
včas doručit. Mnohdy na tom záleží víc, než si kdokoliv může myslet. V zásilkách jsou pro mnohé z
nás velmi důležité věci, na kterých důležitosti může záviset hodně. Mnohdy i radost či smutek, či 
štěstí i žal, nebo dobrý obchod a případně jen potěšení z toho, že si na vás někdo milý vzpomenul. 
Dobrý kurýr musí umět být rozvážný a ohleduplný řidič, zodpovědný člověk, neboť práce kurýra 
je zodpovědná a musí být jako kurýr spolehlivý a laskavý k zákazníkům. Práce expresního 
kurýra a zvláště pak kurýra po Praze je náročná nejen na psychiku kurýra, ale také je mnohdy 
náročná i fyzicky.


